
ENQUESTES DE SATISFACCIÓ DE LES FAMÍLIES

S'han recollit 171 respostes per part de les famílies del centre, un percentatge baix que no  
arriba al 50% (43,8%) esperat per tal de poder-les validar. Enguany vàrem pensar que amb el 
confinament  i  amb  totes  les  famílies  dins  casa  seria  un  moment  perfecte  perquè  la 
contestessin  però  no  ha  estat  així.  S’ha  continuat  fent  recordatoris,  però  són  poc 
participatives. Però així i tot s'analitzaran les dades i es publicaran els resultats. Com ja ve 
essent habitual, les mares són les que més temps dediquen a contestar el nostre qüestionari.  
En prop d'un 57,3 %, és el grup més nombrós.



1.- Pel que fa a l'horari d'atenció als pares, la mitjana resultant és del   3.45, situada per sobre 
de  la  mitjana  però  baixant  en  5  dècimes  la  valoració  del  curs  passat.  Tot  i  això,  les 
valoracions amb 4 i 5 punts són les que més vots han obtingut arribant a un 54% de les 
respostes.
De la comunicació amb les famílies la puntuació mitjana és de  3.6, també per sobre de la 
puntuació mitja, però 3 dècimes per sota les dades del curs passat.. Les puntuacions 4 i 5 
continuen sent les més  votades amb un 58% dels vots
De la línia pedagògica del centre es percep que els pares estan contents amb la feina que 
s'està fent a les aules. La mitjana resultant és del   3.73. Crida l’atenció que 11 famílies no 
hagin sabut què contestar a aquesta pregunta tot i que la documentació està al seu abast.
Com a conclusió  final,  cal  prendre  consciència  que en els  tres  àmbits  hem baixat  unes 
dècimes i que és convenient facilitar la comunicació família-escola i donar-nos a conèixer una 
mica millor perquè sàpiguen què feim dins les aules i al centre. 



2.- Dels serveis que ofereix el nostre centre s'ha valorat:
El servei de matinet: del que se n'obté un  4 de puntuació mitja, coincidint amb la del curs 
passat. Una qualificació molt bona tenint en compte que la màxima és un cinc. (51 persones 
no contesten perquè no en fan ús).
El servei de menjador rep una puntuació de 4 sobre 5. Les famílies estan satisfetes amb el 
servei. (27 persones no contesten per no fer-ne’n ús).
El servei d'extraescolars rep una puntuació de 3,8 (36 persones no responen per no utilitzar-
les) 
Aquest  curs  la  puntuació  s’ha  mantingut.  Val  a  dir  que  es  va  deixar  oberta  perquè  la  
poguessin contestar només aquelles persones que en fan ús dels diferents serveis. Tot i això 
hi ha hagut famílies que han contestat ns/nc.



3- Els tutors són els més ben valorats a nivell de centre obtenint 103 vots amb un 5. Cal 
valorar que la puntuació dels tres grups se situa a partir del 4, puntuació que cal considerar 
molt bona. 
Del grau de satisfacció de la tasca docent al centre n’hem d’extreure que les famílies estàn 
molt satisfetes de la feina que es fa al centre i que valora molt positivament els professionals  
que hi fan feina. 
Pel que fa a l'equip directiu obté una puntuació de 4. Els vots per sobre de la mitjana arriben  
92,3%
Pel que fa als tutors obtenen una mitjana de puntuació del 4,3. Els vots per sobre de la 
mitjana arriben al 95.3%. Aquesta pregunta es mantén respecte al curs anterior.
Dels altres professionals que intervenen la nota mitjana obtinguda és del 4,1. Els vots per  
sobre de la mitjana arriba al 94,7% dels enquestats.

Alguns dels comentaris a tenir en compte en aquestes valoracions són:

 a) Respecte als tutors/es:

Peticions de les famílies Resposta del centre

Hi ha mestres que no tenen cap tipus de relació 

amb els  infants,  només posen els  deures sense 

explicar res.

Els mestres estan a la vostra disposició en 
funció de les necessitats de cada alumne i 
de  cada  família  en  tot  moment  durant  el 
confinament,  disposau  de  les  eines  que 
facilita el centre per comunicar-vos.



No en tenim gairebé coneixement de quins son els 

tutors dels nostres fills

Els tutors dels fills/es fan reunions generals 
a principi de curs a les que estan convocats 
tots els pares i mares per conèixer-los, de la 
mateixa  manera  durant  el  curs  presencial 
s’han anat fent reunions individuals amb el 
tutor/a a demanda d'aquest o de les famílies 
(mitjançant l’agenda)

Està  desapareguda  durant  el  confinament.  Es 

varen  fer  unes  demandes  a  una tutoria  i  no  va 

haver cap canvi.

Els tutors i  tutores han tengut comunicació 
amb les famílies i/o alumnes amb diferents 
eines  (GESTIB,  e-mail,  cridades 
telefòniques, edmodo, eines del DRIVE,…) i 
en  qualsevol  cas  sempre  hi  ha  a  la 
disposició de les famílies el correu electrònic 
del centre per comentar

 b) Respecte a l'equip directiu:

Peticions de les famílies El centre respon

He  ha  poca  conexió  entre  la  direcció  i  el 

professorat, cada tutor fa el que creu convenient 

encara que pugui anar en contra del perfil del nin, 

no he un control per part de la direcció si no he ha 

una queixa cap el professorat, encara així el tutor 

fa i  desfar  com més li  va bé,  creient  a vegades 

inequivocament que va bé.

El  centre  disposa  de  diferents  eines  per 
coordinar  la  tasca  dels  mestres  del  centre 
(reunions  de  CCP,  d’equip  docent,  amb 
l’equip  directiu  quan  fa  falta,...  )  de  la 
mateixa  manera  al  centre  s’estableix  un 
protocol  de  tractament  de  disconformitats 
(primer  amb  el  personal  implicat,  siguin 
tutors o mestres especialistes, i en cas de no 
resoldre’s amb el cap d’estudis com a cap 
de  personal  docent  de  centre  i  finalment 
amb la directora del centre).

Estoy realizando la valoración como madre de un 

niño con discapacidad. Considero que no se trata 

de un centro inclusivo, ya que durante años no he 

visto que haya existido interés en la formación de 

los profesionales con respecto a los alumnos de 

necesidades.  Tiene  una  línea  pedagógica  muy 

alejada  del  DUA,  y,  por  tanto,  inaccesible  para 

El centre està obert a propostes concretes 
per treballar amb tots els alumnes del centre 
que es poden fer arribar al mateix per escrit 
o mitjançant reunió, i que es poden estudiar i 
tractar segons la seva viabilitat.



algunos alumnos. Las propuestas siempre pasan 

por destacar la discapacidad del alumno y no por 

evaluar  el  grado  de  accesibilidad  de  la 

metodología  o  de  la  formación  de  los 

profesionales.  A nivel  directivo tampoco veo una 

línea  que  apueste  por  la  inclusión,  tal  y  como 

recoje la CDPD y los objetivos de sostenibilidad y 

mejora  para  2030,  realizando  propuestas  a  las 

familias  de  opciones  segregadoras,  contrarias  a 

los derechos de las personas con discapacidad.

Els horaris de reunions acostumen a coincidir amb 

horaris laborals dels pares

L’horari  laboral  del  personal  docent 
presencial al centre és de 9 a 15 hores, i per 
tant  les  reunions  s’han  de  realitzar  dins 
aquest tram horari. La jornada laboral de les 
famílies  és  molt  variada  i  com  a  pares  i 
mares  teniu  dret  a  demanar  justificant  al 
centre  per  presentar  a  la  vostra  empresa, 
per exercir el vostre dret com a tals.

La comunicación tutor-familia no es fluida.
A estas alturas, no sé si sigue la misma persona 
en  la  directiva  o  ha  cambiado,  tampoco  hay 
comunicación.

Des  del  centre  s’han  oferit  diferents  eines 
per tal  de poder establir comunicació entre 
famílies  i  docents  (tant  tutors/es  com 
especialistes) que es troben a l’abast de les 
famílies  i  es  dóna  resposta  de  la  manera 
més ràpida possible.
A principi de curs es facilita un full informatiu, 
que també es penja a la pàgina web amb la 
informació  de  tot  el  personal  docent  i  no 
docent del centre, inclòs l’equip directiu.

Trob que el nivell ingles de l'escola és molt baix, 

s'hauria  de  potenciar  molt  més.  També  és  baix 

l'ingles  d'extraescolars.  Crear  teatre  en  inglés  i 

iniciatives semblants

Partint de les característiques del centre i de 
tot  l’alumnat,  s’intenta  potenciar  al  màxim 
l’aprenentatge  d’una  primera  llengua 
estrangera al  centre,  des de fa  anys,  amb 
l’inici als grups de 3 anys d’educació infantil i 
amb  l’ampliació  de  l’horari  obligat  segons 
normativa  vigent.  Així  i  tot  som conscients 
que l’aprenentatge adequat d’una llengua no 



s’assoleix  amb  2  o  3  sessions  setmanals 
amb 25 alumnes per aula.  Per això també 
treballam amb grups desdoblats a partir de 
primària,  per  optimitzar  al  màxim  els 
recursos.  Però així  i  tot  una llengua s’han 
d’utilitzar a altres àmbits per esser apresa en 
aquestes edats.
Pel que fa a les propostes com a activitats 
extra-escolars, heu de tenir en compte que 
en esser després d’una jornada de classes, 
s’han  de  fer  plantejaments  lúdics  però 
viables per les característiques de tots els  
alumnes.

4.- La valoració de les festes és molt alta, més d'un 33,9% ho valora amb un 5 (4 dècimes 
per sota dels resultats del curs passat) i més d'un 40,4% amb un 4 (4 dècimes per sobre del  
curs passat). Per tant es demostra que hi ha molta satisfacció per part de les famílies per les 
festes que es fan al centre. La bona feina que fa es veu reflectit en els resultats que obtenen 
una puntuació mitja de 4.14 punts.



5.-  Respecte  a  la  valoració  dels  canals  de  participació  entre  les  famílies  i  el  centre,  la  
valoració és d'un 4. Un  76,6% valora amb un 4 i un 5 els diferents canals de participació 

al centre (6 punts per sobre de la puntuació del curs anterior) que és més del 76,6% dels 
participants. Només 10 persones de les   respostes no aproven la manera que ofereix 
l'escola de participar al centre, representant un 5,8% del total.

6.- Pregunta de nova incorporació al qüestionari per a comprovar si l’objectiu de donar d’alta  
el  major  nombre  de  famílies  possible  al  GESTIB  per  enviar-los  informació  havia  donat  



resultat.  Amb un resultat  de 4,4 punts queda demostrat  que les famílies consideren que 
l’intercanvi d’informació ha millorat considerablement durant el curs. De cara al curs vinent 
l’escola es proposa tenir 100% de les famílies donades d’alta al sistema.
Comentaris:

Comentaris de les famílies El centre respon

Por wasapp,hasta las grandes empresas la usan .y 

no hay que estar pendiente de buscar en X 

páginas diferentes

El  centre  no  valora  de  manera  positiva  la 
interpretació de certes informacions que es 
poden fer arribar per aquest sistema, i opta 
per  altres  sistemes  més  oficials  de  la 
Conselleria  d’Educació  (GESTIB)  com  a 
eina de comuniació famílies i centre.

No es un mitjà molt fluid per comunicar facil i 

rapidament. Per comunicar amn el tutor es mes 

agil per whatsap

Tiene que haber más información carteles , gente 

que se involucre gracias

Al centre es pengen cartells durant el curs, 
s’envien  missatges  SMS  o  e-mails  a  les 
famílies, … sí que és veritat  que ens hem 
trobat que les famílies fan canvis de telèfon 
o  adreça  de  correu  que  després  no  es 
comuniquen al centre. No sols es poden fer 
servir cartells ja que hi ha famílies que no 
vénen personalment a recollir els infants al 
centre.  Per  això  la  diversitat  d’eines  de 
comunicació des del centre.

Las fiestas que organizáis parece que sean para 

los padres en vez de los niños . En navidad podéis 

hacer un escenario en la parte de atrás donde los 

niños cantan decorarlo navideño o de fiesta como 

en otros coles . Y los niños podrían ir con algún 

gorro navideño . Hacerles hacer un teatro ... hay 

escoletas que lo hacen mejor que vosotros y coles 

como el de alado que se esmeran y esfuerzan más 

. Deja mucho que desear . Los fulls informatius y 

Circulares en castellano que son para los padres !! 

No para los niños !!

El centre està obert a propostes de millora 
que siguin factibles d’organitzar-se al centre. 
La possibilitat de fer concerts de nadal fora 
del gimnàs no es viable ni per l’acústica ni 
per  les  condicions  climatològiques  que  es 
poden donar.
Així també recordar que el Projecte Educatiu 
i  lingüístic  del  centre  recull  que la  llengua 
vehicular del centre és la llengua pròpia de 
les Illes Balears, i  les famílies ho acceptau 
quan matriculau el vostres fills/es al centre.

Es difícil recuperar la contraseña una vez Des  del  centre,  i  sobretot  durant  el 



caducada

confinament,  s’han  posat  varietat  de 
mesures,  fins  a  cridades  telefòniques 
personals  per  ajudar  recuperar  les 
contrasenyes.  Així  també tenim constància 
que des de la Conselleria d’Educació s’han 
intentat  facilitar  les  eines  i  recursos  per 
agilitzar aquest procés.

Muchas de las herramientas de la aplicación están 

en desuso.

No hay valoraciones, notas parciales, etc...

El  centre  i  la  Conselleria  d’Educació  fan 
feina per millorar i actualitzar aquesta eina, 
encara que com a centre de primària i per 
les  característiques  d’aquesta  etapa  no 
requerim de moltes més eines.

No tenemos la aplicación GestIB

Des del  centre,  ja  a principi  de curs a les 
reunions generals de mares i pares es va fer 
l’explicació  del  funcionament  i  l’aposta  del 
centre  per  treballar  amb  aquesta  eina. 
Durant el curs també vos hem demanat que 
vos  donassiu  d’alta,  i  hem  facilitat  l’accés 
amb  l’ajuda  del  personal  administratiu  del 
centre  i  vos  hem  enviat  missatges  i 
recordatoris.



7.- Amb la situació que s’ha presentat durant el confinament on escola i família hem hagut 
d’aprendre a treballar des de la distància, hem volgut saber si s’han sentit recolzats i han 
rebut l’atenció necessària per atendre als alumnes per part del centre i del professorat. 
Amb una puntuació de 4,3 es fa una valoració molt positiva de l’atenció que ha ofert el centre 
tant  des de la  direcció  com de les  tutories.  un  96,5% valora  per  damunt  de  3 la  seva 
puntuació. Així i tot cal reconsiderar la situació i reorganitzar-la millor de cara a un nou rebrot 
i nou confinament a les cases de cara al proper curs.
Comentaris:

Comentaris de les famílies El centre respon

no se hizo la tutoría en directo con el alumno(videocamara).

Els tutors i tutores han fet 
les  comunicacions  amb 
els  alumnes  en  funcions 
de  les  necessitats  i 
possibilitats  de  cada 
família i cada docent. 

Falta de material per a la realització de tasques concretes dels alumnes 

d'infantil (fitxes, exercicis, recortables...)

Si  necessitau  algun  tipus 
de  material  o  recursos, 
vos  agrairem  que  ho 
comuniqueu a la  tutora o 
tutor  i  des  del  centre 
establirem  la  manera  de 
fer-ho arribar, com hem fet 
amb altres casos.

donar classes extras o que el professorat que maneja eines 

tecnològiques pugui ajudar al altres companys per porer donar suport 

real al menors, no basta amb dir ¿com estau?,o fer un presentació 

guapa, he ha de haber una interecció amb el professorat per exemple 

amb hangout o fan molt de professorat de escoles públiques i més a 

més no només tenen comunicació global amb l'alumnat si no també 

individual. he ha professorat de IES LLOMPART que per ajudar al 

alumnat ha telefonat i ajudat a l'alumne increiblement per telefon i no ha 

aturat fins que l'alumne ha entès el exercici. he ha pares que a més de 

anar a fer feina i tenir cura de no infectarse amb el virus, a més a de 

tornar de torn de feina a de disfraser-se de professor perquè el nin ha 

estat totsol a casa sense cap ajuda, el nin acaba fart de deures perqué 

Els  tutors  i  tutores  han 
mirat de fer tot el possible 
amb les  eines  que  tenim 
implementades  a 
cadascun  dels  cicles,  ja 
sugui Gsuite, blocs, mails, 
gestib,  edmodo….mirant 
de  donar  el  màxim  per 
adaptar-se  a  la  nova 
situació  i  circumstàncies 
personals que viu cada un 
del  mestres  també.  El 
tema del  telèfon  és  molt 
personal  que  no  tenen 



perd temps i desespera devant exercicis que no pot resoldre, tenc que 

afegir que no he ha alumnat que no ha tengut vacances de Pasqua 

perquè no poren afluixar, caps de setmana també inclosos sense cap 

dia lliure. He pogut tenir conversa amb una professora de IES MEDINA. 

el primer de ESO no presenta diferència amb un sisé peró si un segon 

de ESO. He ha professorat que amb la seva caparrudessa creu que ha 

de preparar l'alumnat per l'institut, encara no sap que aquest alumnat 

de tota primària no ha pogut beure de coneixements ja que el 

professorat ha estat més preocupat de educar als al.lots que 

prepararlos per ESO, en tota l'enhorabona per aquests docents. 

Finalizant dient que no passar res si no aprenen aquest any ho faren al 

següent, millor que llegeixin, mirin documentals....llastima que no és 

pugui reflexar a les notes.

perquè donar a conèixer.
En  qualsevol  cas 
treballarem  per  continuar 
millorant tot allò que sigui 
possible, que  és sempre  
la nostra  intenció.

No hi ha un seguiment diari, encara que es proposen tasques, la 

organització i ajuda s'ha de fer desde casa només, trobaría a faltar un 

seguiment mes continuat i més eines perque els alumnes no decaiguin. 

Entre el teletreball i els nins es fa dificil donar l'atenció necessaria per 

part dels pares. Altres escoles fan un meet setmanal (o video tutorial 

amb la veu del mestre), que fa que els alumnes estiguin més es 

contacte amb l'escola, es una suggerència ja que tots som nous en una 

pandèmia com aquesta.

Salut i ànims a tots!!

Cada mestre ha fet de la 
millor  manera  possible  la 
seva feina amb les eines 
que  tenim,  classroom 
,meet,  hangots,  edmodo, 
mail,  gestib...i  amb  els 
coneixements  i 
possibilitats  tècniques  de 
cada un d’ells.
En  qualsevol  cas 
treballarem  per  continuar 
millorant tot allò que sigui 
possible, que  és sempre  
la nostra  intenció.

Al inicio del estado de alarma no se me propuso nada, ni hubo ningún 

contacto con nosotros. Yo inicie el primer mensaje y las respuestas 

considero que no fueron muy apropiadas. Pasado un mes ha habido 

más intención pero tampoco ha sido muy constante. De hecho no he 

sabido nada de muchos de los profesionales que se supone realizaban 

un trabajo especializado con el niño dos meses después.

Des  del  centre  s’ha 
intentat  treballar  de  la 
millor manera possible per 
fer  arribar  les  propostes 
de feina a tots els infants 
del  centre,  malgrat  les 
dificultats  que  ens  ha 
presentat  aquesta  època 
de distanciament, que ens 



ha fet aprendre a tots poc 
a  poc  i  a  partir  dels 
recursos  que  tenim  al 
centre.

Faltaria més comunicació i feedbach per part de l'escola, més iniciativa. 

Utilitzar més mitjans audiovisuals per afavorir interacció en el procés 

d'aprenentatge, com videoconferencies o vídeos de conceptes i 

continguts realitzats pels propis docents. Donarien més seguretat i 

motivació si puguèssin tenir un contacte més directe i freqüent.

Cada  mestre  ha  intentat 
fer  el  millor  possible  la 
seva feina amb les eines 
que  tenim,  classroom 
,meet,  hangots,  edmodo, 
mail,  gestib...també 
segons el cicle i edat dels 
nins.
Prenim nota per continuar 
millorant.

Malgrat la desaparició de la tutora, la professora de l'altre grup ens ha 

donat suport i material per a poder continuar amb una certa normalitat. 

Així també ha estat a música, anglès i educació física.

Al  centre  vos  podem 
assegurar  que  no 
desapareix  cap  mestra. 
Pot  ser  qualcuna  estigui 
de  baixa  o  es  faci  un 
repartiment  de  rols  i 
tasques entre les mestres 
del nivell o equip docent.
Una  altra  cosa  és  fer 
propostes o peticions per 
augmentar  o  millorar  les 
eines  de  comunicació  o 
recursos.

Almenys en el meu cas, feim deures i tal, però interactuam molt poc 

amb la tutora. No s'han proposat videollamades o zoom o similars, o 

inclús 1 videollamada personal de tant en tant hagués estat molt 

convenient...sé que son 25 alumnes, pero si ja diuen q s'acaben les 

classes presencials no estaria malament fer 1 videollamada per alumne 

almenys abans d'acabar el curs.

Des  del  centres  s’han 
gestionat  i  realitzat  les 
cridades  que  s’han 
sol·licitat  o  s’han  vist 
necessàries per  part  dels 
tutors/es,  així  com  altres 
eines  de  comunicació 
família-alumnes  i 
docents. 

Incorporació de les "noves tecnologies" i formació del professorat en el 

seu ús.

Des  del  centre  s’està 
treballant  per  potenciar 



l’ús  de  les  noves 
tecnologies, amb formació 
de centre,  formació  entre 
docents  i  formació 
personal a nivell individual 
de cada mestre. De fet en 
aquests  darrers  anys 
s’han anat introduint eines 
noves  (DRIVE  i 
GSUITE)que s’han utilitzat 
i  aprofitat  durant  el 
confinament.

únicamente se reciben trabajos y trabajos, ni una sola llamada por 

conocer la situación de la familia. Se hubiera agradecido un poco más 

de proximidad.

Des  del  centres  s’han 
gestionat  i  realitzat  les 
cridades  que  s’han 
sol·licitat  o  s’han  vist 
necessàries per  part  dels 
tutors/es,  així  com  altres 
eines  de  comunicació 
família-alumnes  i 
docents. 

8.- L’eina que ha resultat més pràctica a l’hora d’obtenir informació ha estat el GESTIB que 
ha rebut més de la meitat dels vots. A continuació els blogs d’aula amb 28,1% ha estat la  



segona opció més triada. L’agenda no deixa de ser una bona eina per tenir informació del dia 
a dia dels fills a l’escola. De cara al proper curs es cercarà un sistema d’unificar encara més 
aquestes eines i que no estiguin tan disperses per facilitar així la informació.

9.- Respecte a la valoració de les infraestructures del centre, són:
• El pati rep una mitjana de 3,6 punts. Tot i que hi va haver una jornada per part de les  

famílies  i  escola  de  pintar  jocs  al  terra,  encara  és  necessària  una  renovació 
d’infraestructures que cal seguir millorant.

• El gimnàs rep una qualificació de 3.9 punts. Tot i ser un espai amb una bona dotació ja  
hi ha algun material que cal ser revisat i arreglat.  Des del claustre també se sol·licita 
que  s’adapti  a  les  necessitats  bàsiques  per  a  que  s’hi  puguin  fer  tallers, 
representacions teatrals o festivals. 

• Les aules reben una puntuació de 3.9 punts. Si bé és cert que són espais que les  
famílies no tenen tan a l’abast com la resta d’infraestructures, per la qual cosa no 
acaben de ser conscients del seu estat.

• Els altres espais d’ús col·lectiu reben una puntuació mitjana de 3.8 punts. És evident 
que  l’escola  ja  comença  a  tenir  uns  anys  i  que  de  cada  cop  més  és  precís  fer 
intervencions més precises per evitar el desgastament de l’edifici escolar.

Les puntuacions obtingudes durant aquest curs són, sinó iguals, molt paregudes a les del 
curs anterior.



Any rere any l’escola i  l’AMIPA ofereix cursos de formació a les famílies així  com també 
realitzar activitats conjuntes per millorar el centre. Aquestes convocatòries han tengut molt 
poca participació,  per  aquesta  raó  hem volgut  demanar  quines franges horàries  són  les 
millors per aconseguir més assistència en aquestes activitats. 
Així com es pot comprovar en la gràfica, l’horari més adient seria els horabaixes després de  
les activitats extraescolars. De cara al curs vinent seria convenient recordar a les famílies que 
han estat elles les que has sol·licitat aquesta franja horària i que han de tenir el compromís 
d'assistir-hi.

Suggeriments generals de les famílies:

Peticions de les famílies Resposta del centre
PATIS 

DE 
L’ESCOLA

• Com a suggeriment podrieu plantar arbres arreu del pati, amb 

el pas del temps els nins tendrien mes zones on jugar amb 

ombra.

• El pati d'educació infantil, té el paviment en mal estat i fa que 

quan els infants cauen es facin molt de mal.

• Els nins volen més terra, sé que es MOLT complicat eliminar 

formigó  perrecuperar  terra,  però  és  la  meva  percepció,  els 

meus se fiquen en les voreres a cercar pedretes...

• -  El  centre  no  té  la 
potestat de fer segons 
quins  canvis,  sobretot 
si  és  a  pistes 
poliesportives  que 
depenen del IME i que 
han  de  cumplir 
normativa.

• - El trispol d’infantil es 
demana  cada  anys  el 



seu canvi i millora per 
escrit  a  Conselleria  i 
IBISEC.

• -  El  centre  té  poc 
marge de maniobra als 
patis  ja  sigui  per 
normativa  o  perquè 
Conselleria  considera 
són millores i no les fa. 
De  qualsevol  manera 
el  Centre  continua 
demanant,per  escrit, 
millores a Conselleria. 

CO
MU
NI
CA
CI
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• En castellano estaría genial

• Agenda escolar personal de cada nin, encara q fos virtual.

• Que haya mas vías de comunicación y más actividades.

• Altra puntualització és que la comunicació ha estat més a 
través del whatsapp que tenim de classe on la tutora de la 
classe ens va informant periòdicament de tot i actualment a 
més el correu de la tutora.

• La llengua vehicular 
del centre és el català i 
a les famílies que 
demanen 
documentació en 
castellà se’ls ofereix

• Les agendes les tenen 
a partir de Primària i 
s’encarreguen a una 
impremta.

• Les vies de 
comunicació amb el 
centre ha estat un dels 
objectius i disposam 
de web del centre, 
gestib pares, blocs de 
classe, edmodo, gsuite 
per alumnes, circulars 
al gestib i en paper, 
agenda dels infants , 
taulers d’anuncis als 
porxos,i telèfon al 
centre.
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• dotació pressupostària per la introducció de NNTT. Manquen 

ordinadors i tauletes

• lo único sería mejorar las instalaciones 

• Les  activitats  de  millora  del  centre  i  les  activitats  lúdico-

culturals no haurien de ser responsabilitat dels pares

• El  arreglo  del  centro es  de obligación del  centro no  de los 

padres pero todo sea x nuestros hijos si vosotros no lo hacéis 

ayudamos . Pero de eso sois vosotros los encargados .

• En els  mesos  de calor  (principi  i  final  de  curs)  els  nins  es 

queixen  de  l'elevada  temperatura  dins  de  l'aula.  Es  podria 

valorar la forma de refrigerar-les?

• Los  problemas en  fútbol,  han  mejorado.  No hay  q  bajar  la 

guardia.

• La Conselleria ja no fa 
dotacions  d’ordinadors 
i  el  centre  del  seu 
pressupost  ha  gastat 
sols  enguany  uns 
10.000  €  amb 
chromebooks  i 
ordinadors de taula

• Les  instal·lacions 
depenen  de 
l’ajuntament  i  de 
Conselleria  i  es 
demana la seva millora 
com s’ha fet pintant tot 
el  centre  per  dins  o 
fora.  El  centre  ha  fet 
inversió  amb 
instal·lació  de 
ventiladors al sostre de 
les aules.

• A les  famílies  mai  no 
se'ls  ha  demanat 
arreglar res i el centre 
sols  està  obligat  a 
demanar-ho  a 
Conselleria  i 
ajuntament  segons 
pertoqui.

• Intentam  continuar 
millorant problemes de 
pati amb el futbol

PE
DA
GÒ

GICS

• ACTIVITATS INTERESSANTS PER A PARES MARES I FILLS 

I FILLES JUNTS

• Es  necesaria  un  cambio  y  una  respuesta  para  todo  el 

alumnado,  ya  que  TODOS  los  alumnos  tienen  derecho  a 

recibir una educación de calidad que promueva su desarrollo, 

aprendizaje  y  participación,  independientemente  de  sus 

características.

• Des  del  centre 
s’intenta  donar  una 
ensenyança 
integradora  a  tot 
l’alumnat  i  implicar  al 



• Más excursiones

• Más implicación equipo docente-familias.
• Incentivar más a las familias para las actividades que se 

realizan en el centro.

màxim de membres de 
la comunitat educativa, 
però  els  resultats  no 
depenen  sols  de 
l’equip  docent. 
Continuarem 
promovent  activitats 
d’aquest caire.

A
GRA

Ï
MENTS

• Estamos  contentos  en  general  con  el  centro.  Muchas 
gracias. Un saludo.

• estoy muy contenta con todo aunque he echado en falta un 

seguimiento  más  directo  durante  el  confinamiento.  No  ha 

habido nada de feedback.

• Exelentes profesionales , muy contento con todo

• Molt bona

• Gràcies per tot. Que en aquests dies tan durs, estigueu tots 

pendents dels infants i del pares, no té preu

• Estamos muy contentos con el colegio y nuestro hijo también 

con sus profesores

• GRÀCIES PER LA VOSTRA FEINA. UN ORGULL FORMAR 

PART  DE  LA  COMUNITAT  EDUCATIVA  DEL  CEIP 

PRÀCTIQUES

• En general estamos muy contentos con el centro,  sois unos 

grandes profesionales

• En general el grau de satisfacció amb el centre és bo.

• Estam molt agraïts per sa feina dels mestres que tenim. I a la 

resta del personal també.

•

Gràcies  a  tots  els  membres 
de  la  Comunitat  educativa 
que  vos  sentiu  part  de  la 
mateixa  i  ens  ajudau  a 
millorar  cada  dia  amb  les 
crítiques  constructives  i 
propostes de millora.

AMIPA • en las fiestas más iluminación y mesas y sillas

• L'Amipa no consulta l'opinió dels pares

• ACTIVITATS INTERESSANTS PER A PARES MARES I FILLS 

I FILLES JUNTS

• Les  activitats  de  millora  del  centre  i  les  activitats  lúdico-

culturals no haurien de ser responsabilitat dels pares

• En  quant  a  les  extraescolars,  crec  que  es  podrien  fer 
extraescolars tipus ballet, futbol, gimnàsia rítmica..., per fer 
grups que vagin creixent en una activitat conforme passen 
els anys escolars i que no siguin simples jocs.

• Por la mañana hay mucho control en las entradas y salidas de 

los niños sin embargo por las tardes las puertas están abiertas 

y no se controla quien entra y sale del colegio o quien se lleva 

-  aquest  curs  l'amipa  a  fet  inverssió  en 
il·luminació,  es  tracta  d'una  girnalda  pel  pati 
d'infantil.  Que  les  festes  de  San  Antoni  i 
Carnestoltes, ja s'ha pogut instal.lar. Pel que fa 
al  nombre de taules i cadires depen del tipus 

d'activtat que es realitza. 
-  totalment  d'acord es una tasque que tenim 
pendent de realitzar, passar formulari als socis 
de valoració, propostes d'activitats., opinió. De 
totes formes l'amipa sempre esta oberta per a 

rebre propostes i opinions. 
- Cada curs intentam realitzar activitats per a 
families, enguany es va realitzar un taller per a 
decoració de la nit de les ànimes per a nins i 
families, fa un parell d'anys que s'oferta ioga en 

familia... 
-En cap moment es fa responsables al pares 
únicament se'ls hi demana col·laboració i 
participació. 



a los niños/as.


